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RELATIF A L’AVIS D’APPEL D’CFFRES NATIONAL OUVERT N° 093/AONO/MINTP/
CIPM.SFIAG/2025 DU 04 NOVEMBRE 2025, EN PROCEDURE D’URGENCE, POUR
L’ACQUISITION DU MATERIEL INFORMATIQUE AU PROFIT DES SERVICES

- CENTRAUX ET DECONCENTRES DU MINSTER DES TRAVAUX PUBLICS.

Le Mirnistre des Travaux Publics a Uhonneur de porter a la connaissance des
soumissionnaires concernés par UAppel d’Offres sus-cité, que les date et heures
de dépot et d'ouverture des offres initialement prévue le 03/12/2025 a 11h00

" et 12h00 respectivement, sont reportées au L} §.REL 5 . aux mémes lieu

et helres.
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TO EXTENSION OF THE SUBMISSION AND OPENING DEADLINE OF No. 093/A0ONO
/MINTF/CIFM-SPIG/2025 OF 04/11/2025, IN EMERGENCY PROCEDURE, FOR THE
PURCHASE OF COMPUTER EQUIPMENT FOR THE CENTRAL AND DEVOLTED
SERVICES OF THE MINISTRY OF PUBLIC WORKS.

The Minister of Public Works hereby informs the contractors concerned by
the above-mentioned Call for Tenders, that the date and the time for the
submission and opening of tenders initially scheduled for 03/12/2025 at 11 a.m
and 12 noon respectweiy, have been postponed to_ 3 § BEL A5 same time
and venue. '
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